
استقلال ملاثانی خوزستان بعد از پیروزی مقابل 
تیم میلاد مهر تهران به رقابت های فوتبال دسته 

اول باشگاه های کشور صعود کرد.
از هفته بیست و ششم و پایانی مسابقات فوتبال 
استقلال  تیم های  کشور  باشگاه های  دوم  دسته 
ملاثانی و میلاد مهر تهران یکشنبه شب از گروه 
اهواز  تختی  ورزشگاه  در  رقابت ها  این  نخست 
مقابل یکدیگر صف آرایی کردند که در پایان این 
بازی تیم میلاد مهر تهران با ۴ گل نتیجه را به 

میزبان خود واگذار کرد.
شاگردان داریوش هرمزی با این پیروزی و با ۵۲ 
امتیاز و تفاضل گل بهتر نسبت به تیم شهرداری 
آستارا به عنوان قهرمانی دست یافت و به همراه 
تیم چوکا تالش به صورت مستقیم به رقابت های 
فصل آینده دسته اول باشگاه های کشور راه یافت.

رضا  و  جراح  علی  جرفی،  حمید  امینی،  هادی 
ملاثانی  استقلال  برای  مسابقه  این  در  حسینی 

گلزنی کردند.
نوین  فولاد  تیم  یکشنبه  شامگاه  بازی  دیگر  در 
خوزستان با تک گل بهروز بارانی از سد تیم خیبر 

امتیاز در مکان سوم  با ۵۱  خرم آباد عبور کرد و 
از  و  گرفت  قرار  نخست  گروه  رده بندی  جدول 

صعود به پیکارهای دسته اول بازماند.
شهرداری  تیم های  مسابقات  دوم  گروه  در 
ماهشهر، نفت امیدیه و ملی حفاری اهواز نیز از 
به  پایان  در  که  داشتند  خوزستان شرکت  استان 
رده بندی  جدول  دهم  چهارم،  جایگاه  در  ترتیب 
رقابت ها  این  در  نیز  آینده  فصل  و  گرفتند  قرار 

حضور خواهند داشت.
همچنین تیم های شهرداری آستارا و پاس همدان 
دوم  دسته  فوتبال  مسابقات  حذفی  مرحله  در 
باشگاه های کشور در مقابل هم قرار می گیرند و 
تیم پیروز جواز حضور در رقابت های فوتبال دسته 

اول را به دست می آورد.
فوتبال دسته  به گزارش خبرنگار مهر، مسابقات 

دوم باشگاه های کشور در دو گروه برگزار شد.

سال هفدهم - شماره 2212- سه شنبه 4 شهريور 99 - قيمت : 2000 تومان

روزنامه اجتماعي ، فرهنگي ، هنري ، معلومات عمومي ، طنز و سرگرمي
 نشاني : اهواز، خيابان شريعتی، بين خيابان اهوازيان و رضايی، ساختمان آريانا، طبقه 4، واحد 7
تلفكس : 32213498- 061 سازمان آگهي هاي روزنامه نسيم خوزستان 32202412 - 061

www.nasimekhouzestan.ir
nasimekhouzestan@gmail.com
nasimekhouzestan@chmail.ir
نور

صاحب امتياز و مدير مسوول : علي سلامت دوم    سردبير : حسن سلامت دوم
آدرس سايت :  .........................................................................

ايميل:  ...........................................................................

ايميل:  ...........................................................................
چاپخانه: ...................................................................................................................................

پيامبر اكرم)ص(:
براى شهادت حسين )ع(، حرارت 
و گرمايى در دل هاى مؤمنان است 
كه هرگز سرد و خاموش نمى شود.

خبر خبر ورزشي
نماينده اهواز :

 ورزشگاه ملاثانى تجهيز مى شود
عضو خوزستانی فراکسیون ورزش مجلس شورای اسلامی 
با تمجید از عملکرد تیم فوتبال استقلال ملاثانی و صعود 
به لیگ یک کشور، گفت: فوتبال ملاثانی در مسیر خوب و 

جدیدی قرار گرفته است.
سیدکریم حسینی در گفت و گو با ایسنا، با تمجید از عملکرد 
استقلال ملاثانی در پی صعود به لیگ یک فوتبال کشور 
و با اشاره به در نظر گرفتن پاداش برای اعضای این تیم، 
اظهارکرد: استقلال ملاثانی با دست خالی به این موفقیت 
پتانسیل  از  رسید و فوتبال خوزستان نشان داد که سرشاز 
و ظرفیت است. خوزستان باید بتواند از ظرفیت های خود 

بیش از این استفاده کند.
وی با بیان این که فوتبال ملاثانی در مسیر خوب و جدیدی 
قرار گرفته است، افزود: صعود این تیم به لیگ یک نشان 
داد که جوانان این تیم با غیرت شان اتفاق بزرگی را رقم 
یابی  راه  گفت:  خوزستان  نمایندگان  مجمع  رئیس  زدند. 
استقلال ملاثانی به لیگ یک حاکی از این است که تیم 
کارهای  توانند  می  تماشاگر  بر  تکیه  با  بضاعت  بی  های 
بزرگی انجام دهند. در این میان نیز تلاش و کمک برخی از 

اهالی فوتبال غیرقابل انکار است.
وی عنوان کرد: جوانان شایسته استقلال ملاثانی باید بدانند 
اول راه هستند و من نیز با تمام وجود در وزارت ورزش از 
حق استقلال ملاثانی دفاع می کنم تا این تیم آینده خوبی 
داشته باشد و در لیگ یک دچار مشکل نشود و با دغدغه 
ورزشی  امکانات  کند.  شرکت  ها  رقابت  این  در  کمتری 
شهرستان باوی باید ارتقا و استادیوم آن شرایط بهتری پیدا 
کند تا تیم از این نظر در لیگ یک مشکلی نداشته باشد. من 
نظارت دقیق بر حوزه ورزش خواهم داشت. نماینده مردم 
مبلغی  گفت:  نیز  پایان  در  حمیدیه  و  باوی  کارون،  اهواز، 
برای تجهیز ورزشگاه ملاثانی در نظر گرفته شد تا ورزشگاه 
طبق دستورالعمل های فدراسیون آماده شود و این تیم در 

لیگ یک بتواند در شهر خود میزبان حریفان باشد.

خبر خوب برای نمايندگان ايران ؛
هزينه اسکان تيم ها 

در ليگ قهرمانان آسيا رايگان شد
با اعلام دبیر کل کنفدراسیون فوتبال آسیا، هزینه اسکان 

تیم های حاضر در لیگ قهرمانان آسیا رایگان است.
آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  کل  دبیر  جان«  ویندزور  »داتو 
گفت: AFC هزینه هتل تیم های حاضر در لیگ قهرمانان 

آسیا را پرداخت کرده و اسکان تیم ها رایگان است.
به گفته ویندزور جان، هر هتل برای هر باشگاه خصوصی 
است و هیچ میهمانی حق حضور در آن هتل را ندارد. علاوه 
بر این، یک تیم پزشکی از AFC در هر هتل حضور دارد 

تا اقدامات پیشگیرانه و بهداشتی را زیر نظر داشته باشد.
لیگ قهرمانان آسیا در منطقه غرب قاره، از روز ۲۴ شهریور 

آغاز می شود.
ایران،  باشگاه های  مالی  به مشکلات  توجه  با  بدون شک 
AFC می تواند خبر  از سوی  آنها  اسکان  پرداخت هزینه 

خوبی برای نمایندگان کشورمان باشد.
نماینده  چهار  شهرخودرو  و  سپاهان  استقلال،  پرسپولیس، 

ایران در لیگ قهرمانان ۲۰۲۰ آسیا هستند.

دی ماريا :
 پى اس جى يک روز قهرمان اروپا مى شود

انخل دی ماریا ستاره آرژانتینی پی اس جی به شکست شی 
گذشته برابر بایرن مونیخ واکنش نشان داد.

پاری سن ژرمن شب گذشته در اولین فینال خود در لیگ 
قهرمانان برابر بایرن با یک گل شکست خورد. گل کینگزلی 
کومان پایانی بود بر رویای باشگاه پاریسی که پس از صرف 

میلیون ها یورو به فتح لیگ قهرمانان امیدوار بود.
پی اس جی هر سه جام داخلی فرانسه را کسب کرده بود و 
پس از برتری بر دورتموند، آتالانتا و لایپزیش، خوشبین به 
قهرمانی اروپا بود ولی بایرن مونیخ در نهایت توانست برنده 

شده و ششمین جام خود را بالای سر ببرد.
آنخل دی ماریا ستاره آرژانتینی پی اس جی 6 سال پیش 
در ورزشگاه دالوژ لیسبون با رئال قهرمان این جام شده بود 
اما این بار دالوژ برای او خوش یمن نبود. او در واکنش به 
شکست در فینال و در صفحه اینستاگرام خود نوشت:» ما تا 
ثانیه پایانی جنگیدیم و تمام جان مان را برای این پیراهن 
دادیم. همواره سعی خواهیم کرد پیراهن پی اس جی را تا 
جایی که ممکن است با غرور و افتخار بر تن کنیم. امشب 
نتوانستیم سال باورنکردنی مان را کامل کنیم اما فوتبال به 
شما فرصت انتقام خواهد داد و و می دانم که پی اس جی 

بالاخره یک روز قهرمان چمپیونزلیگ می شود. 

کومان :
هدايت بازيکنى مثل مسى افتخار است

رونالد کومان خوشبین است که لیونل مسی فصل بعد نیز 
در بارسلونا بماند.پس از شکست سنگین بارسا از بایرن در 
لیگ قهرمانان، لیونل مسی حاضر به هیچ واکنشی نشده و 
به دور از اخبار و حواشی در تعطیلات تابستانی است. او البته 
ملاقاتی کوتاه با رونالد کومان سرمربی جدید بارسا داشت و 
با او از تردید هایش در مورد ادامه کار در بارسا سخن گفت.

لیونل مسی در حال حاضر بیش از اینکه خود را در بارسا 
ببیند، به جدایی فکر می کند ولی بارسلونا در تلاش است 
از  ادامه همکاری متقاعد کند.  برای  را  او  تا هر طور شده 
باقیمانده است.رونالد  تنها یک سال  بارسا  با  قرارداد مسی 
کومان سرمربی بارسا در مورد لیونل مسی به بارسا تی وی 
گفت:» مسی مرکز ثقل بارسلوناست و باید بگویم که مربی 
پروژه  رهبر  قطعا  مسی  است.  افتخار  یک  برایم  بودن  او 
جدید باشگاه است و می تواند نقش اصلی را در پیشرفت 
با  کند.  ایفا  اوجش  روزهای  به  باشگاه  بازگرداندن  و  تیم 

مسی به روزهای روشن فکر می کنم.«

نيمه نهايی جام حذفی ؛
نفت مسجدسليمان 

تمرين كرد و راهى تبريز شد
تیم فوتبال نفت مسجدسلیمان به اعتصاب خود در آستانه بازی 
نیمه نهایی جام حذفی پایان داد. تیم فوتبال نفت مسجدسلیمان 
که امروز سه شنبه در مرحله نیمه نهایی جام حذفی فوتبال 
سر  پشت  از  پس  رود  می  تبریز  تراکتور  مصاف  به  کشور 
گذاشتن اعتصاب بازیکنان و عوامل تیم به دلیل عدم پرداخت 

مطالباتشان تمرین کرد تا آماده دیدار تبریز شود.
شاگردان مهدی تارتار در حالی امروز در تهران تمرین کردند 
که پس از پایان رقابت های لیگ برتر قصد داشتند به دلیل 
مشکلات مالی از حضور در نیمه نهایی جام حذفی انصراف 
دهند اما کاروان این تیم پس از تمرین ظهر دیروز خود بلیت 

سفر به تبریز را تهیه کرد تا فردا به مصاف تراکتور برود.
تیم فوتبال نفت مسجدسلیمان ساعت ۱۹:۳۰ امروز سه شنبه 
در  نهایی جام حذفی  نیمه  در مرحله  تبریز  تراکتور  میهمان 

ورزشگاه یادگار امام خواهد بود.

کاپيتان تمديد کرد ؛
روز پركار تيم بسکتبال

نفت آبادان در نقل و انتقالات
کاپیتان تیم لیگ برتری بسکتبال پالایش نفت آبادان قرارداد 

خود را با این باشگاه تمدید کرد.
سعید داورپناه که در فصل گذشته لیگ برتر بسکتبال کشور، 
تیم پالایش نفت آبادان را همراهی کرد، برای فصل جدید این 

رقابت ها نیز با نفتی ها تمدید کرد.
به گزارش ایسنا، داورپناه سابقه بازی در تیم ملی و تیم هایی از 

جمله پتروشیمی بندرامام و مهرام را در کارنامه دارد.
همچنین آرن داوودی، رسول مظفری و محمد حسن زاده که از 
بازیکنان سابق پالایش نفت آبادان هستند، با عقد قراردادی به 
عضویت این تیم درآمدند و در فصل جدید لیگ برتر بسکتبال 

برای نفت بازی خواهند کرد.
فدراسیون بسکتبال تاریخ برگزاری لیگ برتر را ۲۴ مهر اعلام 
 کرده است و باید دید باتوجه به شرایط فعلی این مسابقات در 
همین تاریخ برگزار خواهد شد یا خیر. در حال حاضر باشگاه ها از 

برگزاری لیگ در تاریخ اعلام شده، مطمئن نیستند.

مربی فوتبال عراق : 
تيم ملى ايران 

را با خوش شانسى شکست داديم
یک مربی فوتبال در عراق گفت: برد ما مقابل ایران در مرحله 

انتخابی جام جهانی به خاطر خوش شانسی بود.
بحث تمدید قرارداد »سرکو کاتانچ« سرمربی تیم ملی فوتبال 
عراق به یکی از دغدغه های هیات عادی سازی فدراسیون 

فوتبال این کشور تبدیل شده است.
مسئولان هیات عادی سازی جلسه ای را با بهروز دژبود مدیر 
برنامه ایرانی کاتانچ برگزار کردند ولی جدایی یا تمدید قرارداد 
این مربی هنوز قطعی نیست. دژبود درباره مذاکره با فدراسیون 
عراق گفت: تعامل مثبتی با هیات عادی سازی داشتیم. هفته 
آینده به اربیل سفر می کنم تا برای رسیدن به یک جمعبندی 
نهایی نشستی داشته باشیم. نمی توانم بگویم قرارداد کاتانچ 

تمدید می شود یا خیر. منتظر جلسه بعدی هستیم.
از سوی دیگر »بها کاظم« یکی از پیشکسوتان و مربیان فوتبال 
عراق با انتقاد از فدراسیون این کشور برای تمدید قرارداد کاتانچ 
گفت: تمام مربیان داخلی )عراقی( از کاتانچ بهتر هستند. پیروزی 

ما مقابل ایران خوش شانسی ناشی از ضعف ایران بود.«

تبريک اشتباهی نيمار ؛ 
ستاره برزيلى سوژه شد!

نیمار شب گذشته در پیام تبریک قهرمانی بایرن دچار اشتباه 
نوشتاری شد که واکنش باشگاه لورکوزن را به دنبال داشت.

پاری سن ژرمن در شهر لیسبون و در فینال لیگ قهرمانان به 
مصاف بایرن مونیخ رفت ولی در مقابل این تیم آلمانی کاری 
از پیش نبرد و در پایان با نتیجه ۱-۰ شکست خورد تا جام 
قهرمانی را به آنها واگذار کند. نیمار که در بازی دیشب انتظار 
زیادی از او می رفت، در صفحه اجتماعی خود با انتشار پیامی 

به بایرن تبریک گفت.
نیمار در توییت خود نوشت: " باختن هم بخشی از ورزش است. 
ما با تمام وجود سعی کردیم و تا لحظه آخر جنگیدیم. از حمایت 

ها و محبت های همه سپاسگزارم. به بایر تبریک می گویم.«
نکته جالب در تبریک نیمار اشتباه نوشتاری او بود. او به جای 
بایرن از کلمه بایر استفاده کرده بود که یادآور بایرلورکوزن است.

همین اشتباه باعث شد تا باشگاه لورکوزن در صفحه رسمی 
اسپانیایی توئیتر خود و در پاسخ به نیمار با چند ایموجی بنویسد:» 
ممنون نیمار ولی مطمئنم نیستیم برای چه به ما تبریک گفتی؛ 
وقتی در تعطیلات و در حال بازی فیفا)پلی استیشن( هستیم.... 

در هر صورت متشکر.«

ماسيمو موراتی :
اينتر پروژه جذب مسى را

 استارت زده است
مالک سابق اینتر معتقد است سران این باشگاه اقدامات اولیه 

برای جذب مسی را انجام داده اند.
هفته گذشته بود که خبری شوکه کننده در فضای مجازی 
و رسانه های مختلف جهان مخابره شد، مبنی بر اینکه لیونل 
از جمع  جدایی  خواهان  بارسلونا،  آرژانتین  ستاره  فوق  مسی 
کاتالان هاست. مارسلو بچلر خبرنگار مطرحی که نزدیک به 
باشگاه بارسلوناست گزارش داده بود که لیونل مسی هم اکنون 
و  گرفته  را  تابستان  در  بارسلونا  ترک  برای  خود  تصمیم 
نمی خواهد بیشتر از این صبر کند. بچلر همان خبرنگاری است 
که نخستین بار، خبر انتقال نیمار به پاری سن ژرمن را منتشر 
کرده بود. قرارداد مسی با بارسا تا تابستان ۲۰۲۱ اعتبار دارد و 
او می تواند از ژانویه پیش رو تیم بعدی خود را )در انتقالی آزاد( 

انتخاب کند.

در دسته اول ليگ آزادگان ؛

استقلال ملاثانی نماینده جدید در فوتبال کشور شد

با  نتوانست ماموریت خود را  آبادان در لیگ نوزدهم  صنعت نفت 
موفقیت به پایان برساند.

که  مالی  تمام مشکلات  با  را  لیگ هجدهم  که  ها  نفتی  صنعت 
داشتند با کسب عنوان نهمی به پایان رساندند، با انتخاب دراگان 
اسکوچیچ به عنوان سرمربی تیم برای لیگ نوزدهم، نشان دادند 

که برنامه خاصی دارند.
ایران  فوتبال  در  حضورش  طی  که  اسکوچیچ  ایسنا،  گزارش  به 
کارنامه موفقی دارد، برای موفقیت در صنعت نفت نیز عزم خود 
را جزم کرده بود، البته این مربی کروات می دانست هم در شهر 
استقلال،  پرسپولیس،  چون  رقبایی  برابر  هم  و  آبادان  فوتبالی 
سپاهان، تراکتور، شهرخودرو و حتی فولاد که از نظر مالی و جذب 
بازیکن، شرایط خیلی بهتری نسبت به نفت دارند، کار بسیار سختی 

دارد و ماموریت سختی را عهده دار شده است.
نفت در اولین گام لیگ نوزدهم، فولاد را در خانه اش شکست داد 
تا خط و نشانی برای رقبا کشیده باشد. این تیم در نیم فصل اول 
نیز تنها برای ۲ بار بازی را به حریفان واگذار کرد و پیروزی مقابل 
بر خلاف  نفت  که  داد  می  نشان  و شهرخودرو  سپاهان  تراکتور، 
فصل های قبل، در لیگ نوزدهم با دست پر به جنگ رقبا آمده 
است. همه چیز در آبادان خوب پیش می رفت و صنعت نفتی ها 
خود را در بالای جدول و در بین مدعیان جا داده بودند و از شانس 
های کسب سهمیه آسیایی بودند که تمام رویاهای نفت با شروع 
نیم فصل دوم و کوک ساز جدایی اسکوچیچ به بهانه بیماری اش، 

بر باد رفت.
بالاخره اسکوچیچ نیز از جمع آبادانی ها جدا شد تا روزهای افول 
و  فراز  پر  آنقدر  ادامه  در  نفت  برسد.  فرا  ایران هم  لیگ  در  نفت 
نشیب ظاهر شد که کمتر کسی می توانست تصور کند این همان 

نفت نیم فصل اول است. 
و  نبودند  بسته  پا  و  دیداری دست  در هیچ  ها  نفتی  البته صنعت 
همچنان رقبا از آن ترس داشتند ولی نتوانستند همچون نیم فصل 

اول با تمرکز و با جسارت ظاهر شوند.
اما آن چه نفت را از هدف خود دور و دورتر کرد، مشکلات مالی 
یعنی  نفت  بومی  سرمربی  علیه  ای  عده  سازی  حاشیه  و  فراوان 
جوان  سرمربی  این  از  را  تمرکز  نیز  همین  که  بود  سراج  بهنام 
گرفت؛ اما نکته جالب این بود که با وجود این که نفت نتوانست 

نتایج نیم فصل اول خود را تکرار کند، برای هفته های بسیار در 
رده هفتم جا خوش کرد و در نهایت نیز با همین عنوان هفتمی به 

کار خود در لیگ نوزدهم پایان داد.
اگرچه نفت با رده ای بهتر از فصل قبل به کار خود در لیگ نوزدهم 
پایان داد اما اگر اسکوچیچ می ماند و رفیق نیمه راه نمی شد و 
نفت از نظر مالی در شرایط بهتری قرار داشت و مصوبات وزارت 
نفت نیز مانع سختی بر سر راه این باشگاه جهت ایجاد شرایط بهتر 

برای تیم نمی شد، چه بسا حالا نفت مسافر آسیا بود.
به هر حال اگر مسئولان وزارت نفت و مسئولان استان خوزستان 
هم با صنعت نفتی ها مهربان تر رفتار می کردند و پول به موقع 
به باشگاه می رسید تا به خاطر نبود پول مجبور نشوند انجام تست 
های کرونا و آغاز تمرینات خود را به تاخیر بیاندازند، بی شک نفت 
می توانست نتایج خیلی بهتری را برای هواداران پر شور خود رقم 
بزند. هر چند اگر مدیریت خوب مسئولان باشگاه نفت آبادان نبود 
و نمی توانستند با تجربه ای که دارند، این بی پولی و حواشی را 
کنترل کنند، چه بسا آبادانی ها با حضور در نیمه پایین جدول کار 

خود را در لیگ برتر به پایان می رساندند.
در نهایت نفت، دلخوشی جوانان آبادانی موفق نشد ماموریتی را که 
به خوبی آغاز کرده بود به خوبی به پایان برساند و مشکلات فعلی 
آبادانی ها نشان می دهد اگر صنعت نفتی ها با همین مشکلات 
مالی پا به لیگ بیستم بگذارند، باید منتظر روزهای خیلی بدتری 

برای این تیم بود.

سرپرست تیم فوتبال فولاد خوزستان گفت: طبیعی است که جواد 
برای  را  او  باید  و  دارد  فولاد شروطی  در  کار  ادامه  برای  نکونام 

ماندن راضی کنند.
در گفت  فوتبال فولاد خوزستان  تیم  سیدمحمد علوی سرپرست 
تیم فولاد خوزستان در  به موفقیت  اشاره  با  با خبرنگار مهر  وگو 
کسب سهمیه آسیایی گفت: خدا را شکر که زحمات فولاد به ثمر 
نشست. نتوانستیم قهرمان شویم ولی سهمیه آسیا را گرفتیم. ان 
شاءالله فصل بعد در آسیا هم خوب کار کنیم. دست جواد نکونام 
این فصل بسته بود. او ابتدای فصل نتوانست تیم خوبی ببندد ولی 
رفته رفته عملکرد فولاد عالی شد. ما تا روز آخر کارمان را عالی 

انجام دادیم. 
سرپرست فولاد درباره تقویت این تیم برای فصل بعد یادآور شد: 
ابتدا باید بین مدیران و سرمربی توافق ایجاد شود و سپس بحث 
تقویت تیم و جذب بازیکن مطرح شود. هدف فولاد این است که 

سال بعد تیم خوبی ببندد و در آسیا هم افتخارآفرینی کند.
علوی در پاسخ به این سئوال که آیا جواد نکونام فصل بعد هم در 

فولاد می ماند؟ تصریح کرد: بستگی دارد. 
هر مربی شرایط خودش را دارد. اینکه هر مربی از تیمی پیشنهاد 
داشته باشد طبیعی است. صد درصد باید نکونام را راضی کنند. او 
خودش هم خوزستان را دوست دارد و ان شاءا... که بشود کارهای 

خوبی انجام داد. 
اینطور بر می آید که کار او  اینستاگرام  »از پست آخر نکونام در 
در فولاد تمام شده است و فصل بعد در تیم دیگری خواهد بود. 

آیا چنین چیزی صحت دارد؟« سرپرست فولاد در واکنش به این 
سئوال گفت: خیر اینطور نیست. نکونام هنوز اعلام نکرده که در 
فولاد نمی ماند. او مطالباتی دارد که حالا یا با باشگاه به توافق می 
رسد یا نمی رسد. بخشی از این مطالبات هم مالی است. من این 

فصل کنار نکونام بودم. 
می دانم که او خوزستان و مردمش را دوست دارد و همانطور که 

گفتم امیدوارم با باشگاه به توافق برسد.
تصمیم  درباره  پایان  در  ایران  فوتبال  ملی  تیم  پیشین  بازیکن 
خارجی  مربی  و  بازیکن  جذب  ممنوعیت  بر  مبنی  لیگ  سازمان 
موافقم هم  تصمیم  این  با  بگویم. هم  چه  دانم  نمی  کرد:  اظهار 
مخالف. موافقم چون در این چند سال مربیان و بازیکنان خارجی 
بی کیفیت زیادی وارد ایران شدند. ما پول خود را به افرادی دادیم 
بازیکنانی هم  و  از طرف دیگر مربیان  نداشتند.  بازدهی  که هیچ 
بوده اند که حرف برای گفتن داشته اند. از جمله کارلوس کی روش 
که اگر از هر یک از مردم ایران بپرسید می گویند ارزشش را داشت 

چون خیلی به فوتبالمان کمک کرد. 

سرپرست تیم فوتبال پرسپولیس گفت: وقتی الان که تماشاگری در 
ورزشگاه نیست نمی توان این قانون را اجرا کرد پس وقتی تماشاگر 

در استادیوم باشد هم قطعا امکان انجام آن وجود ندارد.
پیروانی در خصوص آخرین وضعیت پرسپولیس در آستانه  افشین 
دربی روز چهارشنبه با استقلال تهران گفت: خوشبختانه وضعیت 
خوبی در تیم حاکم است و برای این بازی مصدوم و محروم نداریم. 
انگیزه خیلی زیادی برای این بازی داریم و به دنبال دومین قهرمانی 
متوالی در جام حذفی هستیم. وی در خصوص غیبت تماشاگران 
در این بازی و اینکه یک دربی دیگر به دلیل رأی انضباطی بدون 
تماشاگر برگزار شد تصریح کرد: البته آن بازی مساوی شد اما بازی 
روز چهارشنبه باید یک برنده داشته باشد. این بازی برای ما کاملا 

متفاوت است و قصد داریم با قدرت راهی زمین شویم. چون این 
دیدار  این  برد در  دنبال  به  ما  به همین خاطر  ندارد  بازی مساوی 
میزبانی  دلیل  به  اینکه  خصوص  در  پرسپولیس  بود.مدیر  خواهیم 
سرخپوشان در این بازی باید منتظر اجرای قانون ۹۰ به ۱۰ باشیم یا 
نه ادامه داد: برای این بازی تماشاگری وجود ندارد اما قبل از هر بازی 
درباره قانون ۹۰ به ۱۰ شعار می دهند اما در عمل اتفاقی رخ نمی دهد. 
وقتی الان که تماشاگری در ورزشگاه نیست نمی توان این قانون را 
اجرا کرد پس وقتی تماشاگر در استادیوم باشد هم قطعا امکان انجام 
آن وجود ندارد. ما البته برای این بازی به دنبال طرح موزاییکی بیشتر 
باید  اما وقتی ما میزبان هستیم  نیستیم  بالاتر  بلندگوی  یا صدای 
شرایط بهتری برای ما وجود داشته باشد. از میزبانی، فقط پرداخت 

اجاره بهای ورزشگاه گردن ما افتاده است. البته این حرف ها حاشیه 
است و هواداران عزیز بدانند که همه مسئولان باشگاه و اعضای تیم 
به اهمیت این بازی واقف هستند و روز چهارشنبه فقط برای برد به 
زمین خواهیم رفت. پیروانی که در فینال جام حذفی مقابل استقلال 
گل برتری پرسپولیس را زده بود در خصوص خاطرات خود از آن 
بازی گفت: به هر حال پوشیدن پیراهن پرسپولیس برای هر بازیکنی 
افتخار است اما اینکه شما با پیراهن پرسپولیس، مقابل استقلال در 
فینال جام حذفی گل بزنید و باعث برد تیم محبوب خود شوید واقعا 
لذت بسیار زیادی دارد. امیدوارم این اتفاق برای بازیکنان پرسپولیس 
در بازی روز چهارشنبه هم رخ بدهد تا در نهایت ما در جام حذفی 

هم قهرمان شویم.

پیشکسوت باشگاه استقلال گفت: اسم فرهاد مجیدی برگ برنده 
استقلال در دربی است و با حضور او ما تاحدودی خیالمان بابت این 

بازی راحت است.
یکی از حساس ترین دربی های تاریخ پیش روی سرخابی های تهران 
است. دیداری سرِ فینال جام حذفی است و برنده آن فرصت خوبی 

برای قهرمانی در دومین مسابقات مهم کشور پیدا می کند.
از یک سو سرخ پوشان به تازگی عنوان قهرمانی لیگ را به دست 
آورده اند و برای دبل قهرمانی انگیزه دارند و از سوی دیگر آبی ها که 
قهرمانی لیگ را از دست داده اند، انگیزه زیادی برای جبران مافات 

در جام حذفی دارند.
ایوب اصغرخانی پیشکسوت آبی پوشان در خصوص این بازی به 
باشد  برنده داشته  باید  بازی  این  خبرنگار مهر اظهار داشت: چون 

طبیعی است که حساسیت و جذابیت بیشتری نسبت به بازی های 
لیگ داشته باشد. جوان و جسور بودن دو سرمربی از ویژگی های 
خوب این دیدار است. یک بار جدال یحیی و فرهاد برنده نداشته اما 
این بار دو تیم محکوم به دیداری هستند که باید یک سوی آن تیمی 
پیروز از زمین خارج شود. وی اضافه کرد: وجه تمایز این بازی نسبت 
به دیدارهای قبلی دو تیم هم انجام آن در یک ورزشگاه خالی و در 
سکوت مطلق است. تاکنون تجربه چنین دربی نداشتیم و امیدوارم 

بعد از این هم چنین بازی را تجربه نکنیم.
پیشکسوت آبی پوشان تصریح کرد: به جز مثلث تهاجمی آبی ها که 
در این بازی می تواند بلای جان خط دفاعی سرخ پوشان باشد، برگ 
برنده اصلی استقلال فرهاد مجیدی روی نیمکت است. فرهاد در 
دربی قبلی هم تا یک قدمی پیروزی رفت و در آخرین دقایق پیروزی 

را با تساوی عوض کرد. او برای این بازی تجارب بیشتری هم دارد 
و می تواند تیمش را در پایان بازی در فینال ببیند.

اصغرخانی در خصوص سفر مدیرعامل استقلال به ایتالیا آن هم در 
این شرایط گفت: تا جایی که من می دانم مقدمات این سفر از یکی 
دو ماه پیش ایجاد شده بود. یعنی زمانی که اصلًا دربی در کار نبود 
و مدیران استقلال ناچار شدند در این تایم به ایتالیا بروند. در مجموع 
کار تیم مدیریتی استقلال پسندیده و قابل تقدیر است. آنها سعی 
دارند یک تابوی بزرگ را در فوتبال بشکنند و پیش از آنکه شکایت 
استراماچونی که یک رقم بسیار کلان است تبدیل به رای شود، با او 
توافق کنند. کجای این کار بد است؟ اگر به زمان سفر هم نقد کنند 
که این زمان انتخاب باشگاه نبوده و آنها حق انتخابی نداشتند و گویا 

ناچار به سفر در این تایم بودند.

 در ليگ نوزدهم ؛

نفت آبادان مسافر آسیا بود، اگر...

سرپرست تيم فوتبال فولاد خوزستان : نکونام برای ماندن در فولاد شروطی دارد

افشين پيروانی :

میزبان دربی هستیم اما فقط اجاره بهای زمین را می دهیم

ايوب اصغرخانی :  استقلال با مجیدی برنده دربی می شود!


